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Pracovný materiál Kancelárie Rady na zasadnutie Rady dňa 10. 1. 2024 
 
Správa o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona č. 264/2022 Z. z. 
Podnet na preverenie č.: PGO-RPMS/2023/01292 
Programová služba: TA3 
Vysielateľ: C.E.N. s.r.o. 
Číslo autorizácie vysielania: AT/87 
 
Na základe záverov uvedených v správe Kancelária Rady pripravila nasledujúce uznesenie: 
 
Návrh uznesenia: 
 
Rada pre mediálne služby (ďalej len „Rada“) ako orgán príslušný podľa § 109 ods. 1 až 4 a § 110 ods. 2 
písm. e) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“) postupom 
podľa § 150 zákona č. 264/2022 Z. z. preverila podnety na preverenie evidované pod  
č. PGO-RPMS/2023/01292 smerujúce voči vysielaniu programovej služby TA3, vysielateľa C.E.N. s.r.o. 
a uznala podnety na preverenie podľa ustanovenia § 150 ods. 13 zákona č. 264/2022 Z. z.                                       
za neopodstatnené. 
 
Úloha: 
Kancelária Rady informuje podávateľov podnetov na preverenie o výsledku preverenia podnetov. 
T: 22. 1. 2024                                     Z: PgO 
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OBSAH  PODNETU: 
1) „V politickej relacii ta3 "V politike" moderator aj pozvani hostia zastavali negativne postoje voci 
nominantom na ministrov moznej buducej vlady za stranu SNS, obzvlast voci pani Simkovicovej!!!!! ...a 
to bez moznosti jej reakcie alebo obrany!!!! Atrapa na moderatora viedla celu relaciu absolutne 
nevyvazenym sposobom, pricom siril svoje vlastne bludy, konspiracie a dojmy namierene proti 
uvedenym osobam a ziadnym sposobom neprispel k vyvazeniu rovnako negativnych rekcii pozvanych 
hosti!!!“  
 
2) „V diskusnej relácii V politike, v ktorej boli prítomní len zístupcovia strán, ktorí nebudú v budúcej 
koalícii, moderátor nepoužil princíp voľného kresla, ale svojimi otázkami a podnetmi sa jasne postavil 
voči stranám budúcej koalície.“ 
 
 
PRÁVNE VÝCHODISKÁ POSUDZOVANIA: 
Zákon č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“): 
 
§ 25 Prístup verejnosti k pluralitným, objektívnym a nestranným informáciám  
Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa tohto 
zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a objektívnosti a 
nestrannosti programov, je povinný 
b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 
publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 
charakteru. 
 
 
ANALÝZA – stanovisko Kancelárie Rady pre mediálne služby: 
Hosťami relácie V politike zo dňa 22. 10. 2023 boli poslanci NR SR J.B. Cigániková (SaS), M. Šipoš (Oľano) 
a M. Čaučík (KDH). 
V úvodnom prehovore oddelenom zvukovo-obrazovou zvučkou moderátor R. Iliev komentoval 
opätovný vstup do politiky R. Kaliňáka, J. Ráža a nominantov strany SNS M. Šimkovičovej a R. Huliaka. 
Z obsahu aj formy úvodného prehovoru moderátora je zrejmé, že ide o samostatný, od samotnej 
diskusie oddelený útvar, moderátor je pri komentovaní kritický, miestami až sarkastický. Formou má 
daný útvar najbližšie zrejme k fejtónu, čo je novinársky žáner, ktorý zosmiešňuje nezdravé javy 
spoločenského a politického života a sú preň charakteristické irónia, sarkazmus, satira. 
Podľa ustanovenia § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z. vysielateľ je povinný „zabezpečiť objektívnosť 
a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej publicistiky; názory a hodnotiace 
komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského charakteru.“ 
Citované ustanovenie teda vysielateľovi ukladá povinnosť, aby názory a hodnotiace komentáre oddelil 
od informácií spravodajského charakteru. Úvodný prehovor moderátora bol zreteľne oddelený 
zvukovo-obrazovým predelom od samotnej diskusie s hosťami. Vysielateľ v takejto podobe vysiela 
program V politike už dlhší čas, pričom RpMS už v minulosti posudzovala viaceré vydania, v ktorých 
moderátor komentoval aktuálne dianie na domácej politickej scéne, pričom RpMS túto skutočnosť 
nepovažovala za problematickú. Na základe uvedeného sme toho názoru, že uvedený komentár, ktorý 
bol riadne oddelený od diskusie, takže recipient nebol uvedený do omylu o jeho charaktere, nie je                     
v rozpore s ustanovením § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z. 
Moderátor po privítaní hostí informoval divákov, že do relácie pozýval aj zástupcov koalície, ktorí však 
opakovane účasť odmietli. Moderátor kritizoval ich postoj, nakoľko podľa jeho slov do iných médií 
chodia. Uviedol, cit.: „... tak neviem, že či toto už je ten avizovaný bojkot mainstreamových médií alebo 
iba niektorých, alebo si politici vyberajú iba také médiá, kde môžu diskutovať sami so sebou, prípadne 
budú chodiť iba do alternatívnych médií alebo nám ponúkať odkazy cez facebooky. Uvidíme.“ 
 
Prvou diskutovanou témou bola nominácia R. Huliaka na post ministra životného prostredia, voči ktorej 
sa ohradila aj prezidentka Z. Čaputová. Podľa vyjadrenia J.B. Cigánikovej bolo rozhodnutie prezidentky 
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správne, negatívne sa k nominácii R. Huliaka vyjadril aj M. Čaučík. M. Šipoš uviedol, že hneď ako boli 
zverejnené nominácie strany SNS, tak zvolali tlačovú konferenciu, kde vyzvali prezidentku, aby týchto 
ľudí nenominovala. V súvislosti s nomináciou R. Huliaka moderátor pripomenul vznik dvoch petícií. 
Jednej za a druhej proti jeho menovaniu do funkcie a spomenul jeho dávnejšie vyjadrenia na adresu  
A. Danka či R. Fica, ktorých kroky v minulosti kritizoval ešte ako nominant ĽSNS. J.B. Cigániková spolu 
s M. Šipošom v danej súvislosti kritizovali jeho aktivity smerujúce k vystúpeniu SR z NATO. M. Čaučík 
uviedol, že podľa neho otázka referenda o vystúpení z NATO boli len silácke predvolebné reči, realita 
bude miernejšia a kľudnejšia. 
Ďalšie otázky smerovali k zastávaniu postov hostí relácie vo výboroch NR SR. J.B. Cigániková uviedla, 
že bude bežnou členkou zdravotníckeho výboru a popri tom sa bude snažiť ochraňovať práva menšín 
a práva žien. M. Šipoš predpokladá, že tak ako v minulosti, tak aj teraz bude pôsobiť vo výbore pre 
verejnú správu a regionálny rozvoj, a že je jedným z adeptov na post predsedu poslaneckého klubu. M. 
Čaučík informoval, že by mal byť členom výboru pre ľudské práva a národnostné menšiny a tiež výboru 
pre pôdohospodárstvo a životné prostredie. J.B. Cigániková kritizovala postoj KDH k otázkam 
interrupcií a vyzvala M. Čaučíka, aby sa na príslušnom výbore zastal práv žien. Ten pripomenul 
medikamentózne riziká rozširovania potratov a uviedol, že aj nenarodené deti majú mať právo sa 
narodiť.  
Ďalšou diskutovanou témou bola nominácia M. Šimkovičovej zo strany SNS na post ministerky kultúry. 
Moderátor pripomenul protestné vyjadrenia umeleckej obce, ktorej časť sa vyhranila voči jej 
nominácii, pripomenul jej homofóbne vyjadrenia v čase migračnej krízy, za ktoré bola následne 
prepustená z TV Markíza, ako aj jej aktívnu účasť v dezinformačných médiách. Podľa M. Šipoša ide 
o nevhodnú nomináciu, J.B. Cigániková v nej vidí riziko šírenia extrémistických názorov. Podľa  
M. Čaučíka je nešťastné, keď už nominácie vyvolávajú nesúhlas v radoch odbornej verejnosti a  
M. Šimkovičová má veľký odpor kultúrnej verejnosti. Podľa neho aj ďalšie nominácie vzbudzujú obavy, 
pričom uviedol poslancov R. Rašiho, Ľ. Blahu a P. Žigu. M. Šipoš uviedol, že podľa nich je najtoxickejšia 
nominácia v osobe R. Kaliňáka. Vyjadril pochybnosti jednotnosti klubu SNS. Následne bol upozornený, 
že aj z ich klubu odišlo množstvo poslancov, a že Smer vyhral legitímne demokratické voľby.  
J.B. Cigániková tiež pripomenula, že R. Kaliňák dostal veľmi silný mandát, no pripomenula, že bol 
vyšetrovaný ako člen organizovanej skupiny, ktorý bol zapletený v kauze Súmrak, v kauze Vietnamec, 
či pri doplácaní platu Františkovi Imreczemu, kde boli podozrenia z vplyvov na políciu. Stotožňuje sa 
s tým, že R. Kaliňák napriek svojmu mandátu je ako minister ktorý môže mať vplyv napr. na 
vyšetrovanie rôznych káuz, naozaj problémom. M. Čaučík sa zmienil o kompetencii prezidentky 
a poukázal, že dané sporné nominácie sú výsledkom predošlého vládnutia, povaľovania vlády, 
ukričanosti, dlhých tlačoviek, čím skritizoval svojich spoludiskutérov. Podľa jeho názoru zavládlo 
obrovské sklamanie ľudí a teraz treba robiť opozičnú prácu tak, aby získali ich dôveru. J.B. Cigániková 
s M. Šipošom reagovali na tieto výčitky, pripomenuli spory v bývalej koalícii. J.B. Cigániková 
pripomenula, že súčasťou týchto sporov boli do značnej miery aj interrupčné návrhy ľudí, ktorých práve 
KDH politicky vychovalo a pripomenula prvý počin KDH - vyjadrenie k interrupciám, k interrupčnej 
tabletke. Podľa M. Čaučíka dávať rovnítko medzi to, ako sa stratila dôvera v politiku v poslednom 
volebnom období a interrupcie, podľa neho nesedí. M. Šipoš podotkol, že opätovným otváraním týchto 
tém diskutéri prispievajú k radosti súčasnej koalície a treba sa vrátiť k tomu, čo treba riešiť. Moderátor 
pripomenul osobu I. Matoviča a jeho obvinenie voči J.B. Cigánikovej v súvislosti s jej údajnou dohodou 
s Pentou. Poslankyňa SaS opätovne obvinenia poprela. Následne sa rozvinula dlhá polemika okolo tejto 
témy medzi M. Šipošom a J.B. Cigánikovou, ktorí sa vzájomne obviňovali a hľadali príčiny povalenia 
vlády. Slovami M. Čaučíka nie je potrebné riešiť tieto veci a obvinenia, ale oveľa dôležitejšie je, aby sa  
ponúkla ľuďom vízia Slovenska pre život v dvadsiatom prvom storočí. M. Čaučík súčasne predstavil 
svoju vlastnú víziu modernej politiky. Vyjadril sa aj k potenciálne možnej spolupráci s vládnymi 
stranami, pričom uviedol, že takáto spolupráca pri formovaní vlády neprichádzala do úvahy. Odmietol 
tiež tvrdenia A. Hlinu, bývalého predsedu KDH, že strana má dohodu so Smerom. Následne sa témou 
diskusie stala osoba predsedu SaS v súvislosti s jeho vyjadrením, že sa mieni uchádzať o miesto 
v europarlamente, ako aj téma neuplatnenia si mandátu poslanca J. Drobu, E. Jurinovej a J. Viskupiča. 
K otázke možnej nominácie na post predsedu Oľano sa vyjadril M. Šipoš v tom zmysle, že ak by členovia 
s takým návrhom prišli, osobne s tým problém nemá. Reagoval aj na otázku zapožičiavania 
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predvolebných fiatiek. Na výzvy, či sa k danej téme chce vyjadriť, J.B. Cigániková reagovala odmietavo, 
M. Čaučík reagoval návrhom, či by nebolo bývalo lepšie fiatky predať a vyžrebovať ľudí, ktorí by dostali 
po 500 EUR, ktoré Oľano sľubovalo za účasť vo voľbách. 
Záverečnou témou diskusie boli otázky prezidentskej kampane a možnej dohody medzi trojkoalíciou 
o podpore P. Pellegriniho na tento post. Podľa M. Čaučíka všetko tejto nominácii nasvedčuje, a on 
osobne nevylučuje, že by ho v kandidatúre podporili, rovnako ako i osobu M. Korčoka. M. Korčokovi 
vyjadrila podporu aj J.B. Cigániková. M. Šipoš na margo nominácie P. Pellegriniho uviedol, že je 
presvedčený, že „smeráci potrebujú svojho prezidenta, potrebujú, aby tam bol človek, ktorý bude 
dávať amnestie zločincom, ktorí budú odsúdení v procesoch, ktoré sa rozbehli za ich vlády“. Uviedol 
tiež, že nikdy nemali problém s vlastnými nomináciami, no musia byť veľmi múdri v tom, aby vybrali 
takého človeka, aby sa nestalo to, čo sa stalo v prípade voľby Vladimír Mečiar, Eduard Kukan a Ivan 
Gašparovič, kedy sa do druhého kola dostal Gašparovič a Mečiar. Podľa neho je veľmi podstatné, aby 
bol postavený taký kandidát, ktorý Pellegriniho porazí. 
V samotnom závere sa hostia vyjadrili k bojkotu mainstremových médií zo strany niektorých politikov 
zo SNS a Smeru, ktorí podľa moderátora navrhujú, aby sa k informáciám dostávali alternatívne médiá, 
ktoré často šíria dezinformácie, hoaxy o vojne, o Ukrajine, o utečencoch, o queer komunite.  
J.B. Cigániková skonštatovala, že je to smutný pohľad na výsledky volieb, uviedla, že máme, čo sme si 
zvolili, a tak to tu bude vyzerať. Podľa nej to nie je správne a určite to bude ovplyvňovať slovenskú 
verejnosť, ale na druhej strane treba povedať, že politici sa do parlamentu nedostali násilím, boli 
demokraticky zvolení a bolo úplne jasné, že takýmto spôsobom to môže dopadnúť. M. Čaučík si osobne 
nevie predstaviť, že by Robert Fico ako budúci premiér alebo ministri nerobili tlačovky pre bežné 
médiá, ale iba pre alternatívne, a čo sa týka diskusných relácií, tak ľudia sú veľmi rozdelení a bude treba 
nájsť taký výstup, aby sme dokázali mať na Slovensku dobré informácie pre všetkých, pochopiť tých 
ľudí, ktorí pozerajú alternatívne médiá a nejakým spôsobom im ponúknuť to, čo im aj vláda, aj politici 
v opozícii ponúkať budeme chcieť. Podľa M. Šipoša sa R. Fico bude snažiť vyhýbať diskutérom alebo 
oponentom v diskusiách. Povinné tlačovky pôjdu cez mainstreamové médiá alebo hlavné médiá, ale 
otázky sa budú pýtať ich spriaznené médiá. Čo sa týka dezinfoscény, uviedol, že oni nemajú problém 
klamať, nemajú problém vymýšľať si a preto bude dôležité pozerať vládnym politikom na prsty a 
nedovoliť im, aby kradli, aby klamali a aby zneužívali orgány činné v trestnom konaní. 
 
Vzhľadom na obsah a typ programu – aktuálna publicistika a tiež vzhľadom na výhrady podávateľov 
podnetu sme namietaný obsah analyzovali z hľadiska § 25 písm. b): 
Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa tohto 
zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a objektívnosti a 
nestrannosti programov, je povinný 
b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 
publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 
charakteru. 
 
K výhradám nezabezpečenia objektívnosti a nestrannosti ohľadom neúčasti zástupcov koalície 
v diskusii uvádzame, že vysielateľ, ako konštatoval moderátor v úvode, pozýval do relácie aj zástupcov 
koaličných strán. Tí však účasť opakovane odmietli. Vysielateľ tak vytvoril priestor na diskusiu 
súčasným opozičným politikom, ktorí v úvode relácie reagovali na aktuálne vládne kroky, ktorými boli 
nominácie na ministerské posty. Diskutéri sa vyjadrovali predovšetkým k nomináciám SNS na posty 
ministrov rezortu životného prostredia a kultúry, ktoré v osobách R. Huliaka a M. Šimkovičovej vyvolali 
veľkú nevôľu najmä v kruhoch odbornej verejnosti. Moderátor sa v danej súvislosti zmienil aj o dvoch 
petíciách, ktorých signatári sa vyjadrili za i proti nominácii R. Huliaka na post ministra životného 
prostredia.  Výhrady počas diskusie boli vznesené nielen voči nominantom SNS, ale aj voči ďalším 
vládnym nominantom – poslancom Smeru – SD či Hlasu-SD - R. Kaliňákovi, R. Rašimu, Ľ. Blahovi či  
P. Žigovi. Moderátor pri nominovaných kandidátoch zverejňoval len publikované a verejnosti 
dostatočne známe informácie a fakty z ich profesijnej minulosti, na ktoré neboli potrebné ich osobné 
reakcie. To, že sa hostia v niektorých témach zhodnú, ako to bolo napríklad s názorom na nominácie 
určitých osôb na dôležité vládne posty, ešte nemusí byť v rozpore s objektivitou relácie, podstatné je, 
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aby bola v súlade s kritériami objektivity diskusia ako celok. Moderátor vyvažoval kritické výhrady hostí 
voči vládnym nominantom. Tlmočil napríklad postoje SNS k nominácii R. Huliaka, podľa ktorých  
prezidentka nerešpektuje ústavné princípy a príkazy a preto strana zvolala protest na jeho podporu, 
tlmočil vyjadrenie SNS, že R. Huliak sa chce sťažovať aj na Ústavnom súde, pripomenul vznik petície za 
jeho podporu. Na margo pochybnosti jednotnosti klubu SNS upozornil M. Šipoša, že aj z klubu OĽANO 
odišlo množstvo poslancov, a že Smer vyhral legitímne demokratické voľby. Voči kritickým slovám  
J.B. Cigánikovej voči nominácii R. Kaliňáka pripomenul, že R. Kaliňák nie je obvineným. Upozornil  
M. Šipoša, že na jeho tvrdenia  o poškodení áut Oľano sympatizantmi strán Republika, SNS a Smeru 
neexistujú dôkazy, kriticky sa zmienil o osobe I. Matoviča v súvislosti s jeho obvinením voči  
J.B. Cigánikovej a jej údajnou dohodou s Pentou. Kritické otázky kládol aj pri témach, ktoré sa venovali 
aktuálnemu dianiu v stranách, ktoré reprezentovali pozvaní hostia. Hostia sa vyjadrovali k potenciálnej 
spolupráci s vládnymi stranami, či k predstavám silnej opozičnej politiky. Tiež prezentovali svoje názory 
na tých poslancov z opozičného politického tábora, ktorí sa rozhodli neuplatniť si poslanecký mandát 
a venovať sa buď regionálnej politike, alebo zvažujú svoju účasť v europarlamente. Diskusia rozoberala 
aj vnútrostranícke otázky SaS, Oľano a KDH, diskutéri sa venovali i príčinám pádu predošlej vlády 
a rozpadu koalície. 
Záverečnou témou diskusie boli otázky prezidentskej kampane, možnej dohody na prezidentských 
kandidátoch. V samotnom závere sa hostia vyjadrili k bojkotu mainstremových médií zo strany 
niektorých politikov zo SNS a Smeru. Preberané témy relácie boli aktuálne a relevantné. 
Nezaznamenali sme, že by sa moderátor počas diskusie názorovo vyhraňoval a – ako uvádza podávateľ 
podnetu - sa svojimi otázkami a podnetmi jasne postavil voči stranám budúcej koalície. Moderátor 
otváral diskutované témy, pričom k nim nezaujímal subjektívny postoj. Rovnako nezdieľame ani jeho 
názor, že mal v diskusii použiť princíp voľného kresla. Moderátor hneď v úvode konštatoval, že pozýval 
do relácie aj zástupcov koaličných strán, ktorí však účasť opakovane odmietli. Vysielateľ tak vytvoril 
priestor na diskusiu súčasným opozičným politikom, ktorú podľa nášho dostatočne vyvažoval, tak ako 
sme uviedli už vyššie. Samotná diskusia poskytla pomerný časový priestor všetkým účastníkom debaty, 
hostia mali možnosť vyjadriť sa k preberaným témam a prezentovať na ne svoje vlastné názory, či hájiť 
názory svojej strany. Divák si na základe názorov hostí a na základe položených a doplňujúcich otázok 
zo strany moderátora mohol na preberané témy vytvoriť svoj vlastný úsudok.  
 
 
 

*    *    *  
 
ZÁVER: 
Na základe uvedeného sa domnievame, že odvysielaním relácie V politike zo dňa 22. 10. 2023 nedošlo 
k porušeniu § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z.  
Podnety na preverenie navrhujeme posúdiť ako neopodstatnené. 
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 K bodu č. 10    
 

Prepis/popis monitorovaného vysielania k Správe o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona 
č. 264/2022 Z. z. (podnet na preverenie č. PGO-RPMS/2023/01292) 
 
Monitorované vysielanie: V politike  
Deň vysielania: 22. 10. 2023   
Čas vysielania: 11:00 hod.  
 
Vysielanie bolo monitorované zo záznamu vysielateľa. 
 
časový kód záznamu o cca:  
 
11:00:12 
 
zvukovo-obrazový predel 
Rastislav Iliev, moderátor  
„Som na politickom dôchodku a na dôchodku určite aj ostanem. Odkázal v roku 2019 Robert Kaliňák a 
preto sa vo štvrtej vláde Roberta Fica chopí moci v rezorte obrany po boku svojho kamaráta Jozefa Ráža 
mladšieho. Toho istého, ktorého po smrti Jána a Martiny odmietol za ministra vnútra vymenovať 
vtedajší prezident Andrej Kiska práve pre väzby s Robertom Kaliňákom. Avšak keďže pánov spája aj 
láska k motorkám, pracovitý manažér si to namieri rovno na rezort dopravy. Na druhý pokus. Na kultúru 
si zasa trúfa s plnou vážnosťou charakterovo konzistentná žena, erudovaná doktorka liečebnej 
pedagogiky so širokým všeobecným prehľadom, zodpovedná matka troch detí, rozvedená zástankyňa 
tradičnej rodiny a hrdá národniarka žijúca v Rakúsku Martina Šimkovičová. Tá istá, ktorá verí, že sa 
medzi sebou už nechceme hádať, pretože hádky pramenia z nedorozumenia a z nerešpektovania. A 
preto ona sama už roky bagatelizuje covid, utečeneckú krízu či LGBTI+ komunitu na Facebooku aj v 
internetovej televízii, kam odmietol ísť diskutovať dokonca aj Peter Pellegrini, pretože ju označil za 
konšpiračné médium. Čo sa zas nedá povedať o Rudolfovi Huliakovi, ktorý je tam varený, pečený. 
Dookola konšpiruje o globálnom otepľovaní. Kade chodí, očierňuje mimovládky, pritom on sám je vo 
vedení jednej z nich. Vyhráža sa fyzickým násilím ochranárom a šíri nenávisť voči queer ľuďom. Aj preto 
ho vypočúvala NAKA a aj preto sa mu sen o ministerskej stoličke rozplynul skôr, ako CO2 v atmosfére, 
lebo prezidentka. Vitajte V politike.  
zvukovo –obrazový predel 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dnes s budúcimi poslancami parlamentu Janou Bittó Cigánikovou zo SaS-ky, peknú nedeľu.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ďakujem za pozvanie. Pekný deň.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„S Michalom Šipošom z OĽaNO a priatelia, vitajte.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Peknú nedeľu, ďakujem za pozvanie.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A novou tvárou v politike Mariánom Čaučíkom z KDH. Peknú nedeľu aj vám.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Dobrý deň prajem.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Aj dnes som do politiky pozýval zástupcov koalície, koaličných strán. Účasť však odmietli, rovnako ako 
pred týždňom. Kým nebude zložená vláda odkazujú, no napr. do iných médií chodia, tak neviem, že či 
toto už je ten avizovaný bojkot mainstreamových médií alebo iba niektorých alebo si politici vyberajú 
iba také médiá, kde môžu diskutovať sami so sebou, prípadne budú chodiť iba do alternatívnych médií 
alebo nám ponúkať odkazy cez facebooky. Uvidíme. V každom prípade skladanie novej vlády nejde 
Robertovi Ficovi úplne tak podľa jeho predstáv. Prezidentka v piatok potvrdila, že ustanovujúca schôdza 
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parlamentu bude v stredu 25. októbra, no vládu vymenuje až vtedy, keď jej Robert Fico potvrdí iné meno 
než Rudolfa Huliaka. Stotožňujete sa, pani Cigániková, s výhradami prezidentského paláca v prípade 
spomínaného adepta na ministra?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No je podľa nás správne, že pani prezidentka odmieta vymenovať pána Huliaka. Určite drvivá väčšina 
jej argumentov je niečo, s čím sa stotožňujeme, najmä čo sa týka tých hoaxov, tých konšpirácií. Veď 
spomeňme si, pán Huliak teda považuje, ja neviem, medveďa za biologickú zbraň. Myslí si, že v Grécku 
požiare boli založené zámerne nejakými vyššími elitami, aby bol vyšší obsah CO2 vo vzduchu. Ako úplne, 
že extrémne veci, ale bojí sa 72 pohlaví a podobné veci. Ale čo je také asi najviac znepokojujúce v 
súčasnej situácii je to, že sa vyjadril, že ako prvú zahraničnú cestu by absolvoval cestu do Moskvy, kde 
by sa išiel ospravedlňovať pánovi Putinovi za to, že sme pomáhali Ukrajine, ktorú Rusko napadlo a 
samozrejme tá snaha o zníženie dodávky zbraní. Čiže tieto argumenty sú pre nás zásadné. Na druhej 
strane treba povedať, je to tak na Slovensku. Zastupiteľská demokracia je aj o tom vedieť rešpektovať 
a tolerovať rozhodnutie ľudí. Pán Huliak bol demokraticky zvolený a samozrejme, nech robí ďalej, nech 
zastupuje svojich voličov, nech má poslanecký mandát, ale tiež si myslíme, že na ministra to jednoducho 
naozaj nie je vhodný človek.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Páni, súhlasíte? Pán Čaučík?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja si neviem predstaviť veľmi pána Huliaka na rade ministrov, kde by vyjednával a riešil veci životného 
prostredia s ostatnými ministrami Európskej únie a áno, máme obavy o viaceré veci. Ale vnímame to 
tak, že pani prezidentka je tá, ktorá má najviac informácií. Rozhodla sa takýmto spôsobom, takže je to 
rozhodnutie jej a tak isto pána Fica, ktorý skladá vládu. Možno by som k tomu povedal jednu poznámku 
ešte, že vnímam to trochu aj ako určité také kyvadlo, ktoré v minulej vláde sa nachýlilo na jednu stranu. 
Možno je aj to, že pán Huliak získal toľko krúžkov, získal viac krúžkov ako každý z nás, ktorý tu sedíme, 
je výsledkom nejakého nie obratného, nie dobrého fungovania, napr. ministerstva pána Budaja, lebo 
ľudia boli veľmi nahnevaní na niektoré aspekty, ktoré súviseli s ich politikov a myslím si, že toto pánu 
Huliakovi pomohlo. Takže bude treba sa určite zamyslieť nad tým, čo spôsobilo aj takúto veľkú podporu 
a ako to urobiť lepšie? Ako to v tejto vláde robiť lepšie, v ktorej nebudeme. Budeme v opozícii. Budeme 
to môcť skôr strážiť, kritizovať, nastavovať zrkadlo, ale povedal by som, treba si nastaviť zrkadlo aj v 
tejto veci, že to kyvadlo sa teraz trochu presunulo na druhú stranu podľa mňa.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pán Šipoš.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„My sme hneď, akonáhle boli zverejnenie nominácie strany SNS, či už pani Šimkovičová, na kultúre, čo 
ste spomínali alebo pán Huliak na ministerstve životného prostredia, tak sme zvolali tlačovú 
konferenciu, kde sme vyzvali pani prezidentku, aby týchto ľudí nenominovala a nedávala im teda ten 
dekrét o menovaní na ministrov, pretože títo ľudia, tak ako ste spomínali, nemajú absolútne nič s týmito 
rezortami a je tam vyslovene z našej strany len hra na to, aby Andrej Danko vytlačil z parlamentu 
nečlenov SNS a im to je jedno v podstate. Oni sa už neštítia ničoho. Videli ste tie vyhlásenia pána 
Huliaka, ktorý spochybňuje takmer všetko a prináša také lacné klamstvá, ktoré možno veľa ľudí veria 
tomu, pretože počúvajú tie dezinformačné weby. Na tých sociálnych sieťach vidíme, ako je rozbujnená 
tá dezinfoscéna a oni prichádzajú s takými riešeniami, ktoré veľakrát rozumný človek, keď si to pozrie 
a tie argumenty si dá na stôl, tak to tam nevychádza a nie je to pravda, ale je to také ľúbivé, ľahko 
pochopiteľné, však na koho to zvaliť? No tak zvaľme to na medveďa, že je nejaká biologická zbraň alebo 
zvaľme to na nejakých mimozemšťanov alebo že nás tu nejaké mocnosti nás tu popraškujú lietadlami. 
Čiže oni sa neštítia ničoho a pointa je, že ten pán Huliak je absolútne mimo misu tohto rezortu, čiže tam 
to pani prezidentke uznávame a sme radi, že vypočula naše argumenty, ale osobne si myslíme, že oveľa 
toxickejším nominantom, ako napr. pán Huliak alebo pani Šimkovičová je nominant Smeru pán 
Kaliňák.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Budeme o tom hovoriť. V tom prvom kole ma zaujímalo zhodnotenie nominácie Rudolfa Huliaka, lebo 
SNS trvá na tej nominácii. Opakuje, že prezidentka nerešpektuje ústavné princípy a príkazy a preto na 
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pondelok strana zvolala protest pred Prezidentským palácom na podporu Rudolfa Huliaka, ktorý sa 
chce dokonca sťažovať aj na Ústavnom súde. V súvislosti s jeho nomináciou vznikli aj 2 petície. Jedna 
proti jeho menovaniu, ktorú podpísalo viac ako 40 000 ľudí a druhá práve za jeho menovanie do funkcie. 
Tu podpísalo viac ako 16 000 ľudí. No v minulosti Rudolf Huliak navádzal aj na obesenie ochranára, 
ktorý stál za štúdiou o počte medveďov a za zmienku iste stoja aj jeho nedávne výroky napr. na adresu 
dnes už jeho šéfa Andreja Danka, tak si to poďme pozrieť. Napríklad tuto Zomri nám tento týždeň 
pripomenulo, ako sa Rudolf Huliak v roku 2019 vysmieval z Andreja Danka, ktorý ho dnes dostal práve 
do parlamentu. Písal, že dokonca nerozumie ani sám sebe. V roku 2020 sľuboval voličom na kandidátke 
ešte vtedy Kotlebovej ĽSNS sa legálnu držbu zbrane. Toto bolo v tom čase, keď kandidoval do 
parlamentu a Aktuality tento týždeň tiež našli jeho status spred dvoch rokov, čo nie je tak dávno, na 
ktorom obvinil Roberta Fica z toho, že on vlastne môže za to, v akom citujem srabe sa nachádza 
Slovensko a že kto mu to zasa uverí, tak si slušne žiť ani nezaslúži. No Roberta Fica krúžkovalo ale viac 
ako pol milióna ľudí, ktorí mu zjavne veria, takže podľa toho, čo písal neúspešný kandidát na ministra 
životného prostredia, si asi nezaslúžia slušne žiť. Neviem, asi by stálo za zmienku to vysvetliť, pán Huliak. 
Takto si tu žijeme na tom našom Slovensku. A tiež je zaujímavé vyjadrenie Rudolfa Huliaka zo soboty, 
keď povedal, že sa bude snažiť iniciovať povinné referendum o vystúpení Slovenska z NATO a Európskej 
únie. Andrej Danko ale pritom ešte 9. októbra pred pár dňami po stretnutí s prezidentkou deklaroval, 
že urobí všetko pre to, aby bolo Slovensko v Európskej únii a navyše novú vládu k tomu zaväzuje aj 
podpísané memorandum o porozumení, navyše podpísaná koaličná zmluva, že naše členstvo v EÚ a 
NATO nebude ohrozené. Tak čo vy na to?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No keď môžem reagovať ešte možnože trošku, aby sme neboli až takí vyplašení. Možno to poteší 
nejakú časť divákov. Tak po prvé, si myslím, že pán Danko to tiež nemyslí sám vážne a to z toho dôvodu, 
že sám povedal, že ho ponúka v prvom kole.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Jeho nomináciu, hej?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno, že pána Huliaka ponúka v prvom kole, čiže z toho je úplne evidentné, že ráta aj s druhým a 
prípadne ďalšími kolami. Ale áno, on musí teda pochopiteľne nejakú dobu ísť svoje, ale čo je dobrá 
správa, že my sme ako poslanci dostali už informáciu o tom, ako budeme hlasovať o jednotlivých 
členoch výborov a je tam navrhnutý práve cez SNS, cez pána Danka, je tam navrhnutý pán Huliak za 
predsedu jedného z výborov.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ktorého?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Pôdohospodárstvo a životné prostredie.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Čiže keď nevyjde ministerský post, tak bude predseda parlamentného výboru.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No vyzerá to tak, že asi sa s tým ministerským postom až tak úplne neráta, keď ho takýmto spôsobom 
rovno ponúkajú parlamentu. To veľmi oslabuje jeho pozíciu v tomto smere. Čiže ja si sama myslím, aj 
my v SaS-ke si myslíme, že to ani pán Danko nemôže myslieť vážne. Nakoniec pán Huliak je ešte väčší 
exot, ako pán Danko a myslím si, že bude s ním mať vláda veľké problémy. O tom svedčí aj to, čo sám 
hovoríte, že ide teda iniciovať v čase vojny Ukrajiny s Ruskom, on ide iniciovať vystúpenie z NATO?“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Včera to povedal.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno, veď ale toto nemôže povedať akože normálny príčetný človek, ktorý vlastne hovorí, že sa vzdáme 
ochrany a tej kolegiality s inými národmi a že my, malé Slovensko, s našou armádou sa prípadne 
budeme brániť proti Rusku, ktoré môže byť aj vďaka takým, ako je pán Huliak, čoskoro našim susedom. 
To jednoducho ani niekto, kto fandí Rusku, nemôže myslieť vážne, ak naozaj to myslí so záujmami 
Slovenska dobre.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
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„Neviem, či toto mal dostatočne odkomunikované prípadne s Andrejom Dankom.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ja sa obávam, že jemu je to a bude mu to úplne jedno.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Keď hovoríte o exotoch. Peter Pellegrini tak nazval minimálne skupinku okolo Andreja Danka. Exoti, 
tak uvidíme, dokedy nová koalícia vydrží. Páni, chceli ste reagovať?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Len veľmi krátko poviem, že oni viete, na jednej strane pred voľbami strašia, majú silácke reči, ako 
vystúpia z NATO, z Európskej únie. Všetko je zlé, diktuje nám tu Brusel a po voľbách sú teraz z toho 
vyhúkaní, že čo majú robiť, lebo na jednej strane vedia, že sú to bludy, len už si musia nejakým 
spôsobom stáť za slovom, lebo dnes facebook a sociálne siete si viete ľahko dohľadať tak, ako ste 
ukázali. Čiže oni budú hrať také to divadlo, že jasné, iniciujeme, ale samozrejme, že podľa mňa sa budú 
snažiť, aby to vyhnilo, aby sa na to zabudlo. A tam ešte veľmi dôležitá vec, vy ste spomínali, že Andrej 
Danko ich dostal do parlamentu. Ale tam sa treba zamyslieť nad tým, že či skutočne oni nedostali 
Andreja Danka, myslím teraz tú národnú koalíciu a tých dezolátov, ktorí v podstate tým, že sa snažili 
byť medzi Republikou, Smerom a v tej dezinfoscéne sa snažili jeden prekrikovať druhého s tými 
nezmyslami, ktoré nie sú pravdivé, tak keby nebolo Huliaka, keby nebolo Šimkovičovej, možno keby 
nebolo Tarabovcov, tak dnes by Andrej Danko nebol v parlamente a dnes by nebola vláda Roberta Fica, 
čiže tam budú vzájomne asi nejaké dohody. Možno si aj vykrikujú, kto koho tam dostal, kto koľko mal 
krúžkov a dnes je fakt, že keby nebolo dezolátov a exotov, ako povedal Peter Pellegrini, tak dnes by 
Andrej Danko nebol súčasťou koalície.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Fakt je, že či Tomáša Tarabu alebo Rudolfa Huliaka krúžkovali 10 tisíce ľudí na Slovensku. Pán Čaučík.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja som včera počúval tú reláciu v RTVS, kde dostal túto otázku na referendum a on to tak zahmlieval. 
Dostal ju 3× a 3× nepovedal jasne, že či budú iniciovať to referendum. Povedal niečo v zmysle mandátu, 
takže oni si aj uvedomujú ten mandát a silu, ktorú dostali. Síce sa dostali do parlamentu na strane 
Slovenskej národnej strane, ale ten mandát je slabý. Takže ja si myslím, že niečo sú silácke predvolebné 
reči a druhá vec bude realita, ktorá bude verím, že miernejšie a kľudnejšia.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Keď spomínate rozdelenie parlamentných výborov, v ktorých výboroch budete pôsobiť? 
Predpokladám, že vy budete v zdravotníckom výbore, v minulosti ste mu šéfovali, čo budete 
podpredsedníčkou výboru?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Nie, budem bežnou členkou zdravotníckeho výboru, ale čo sa nám podarilo a za čo som aj kolegom 
veľmi vďačná, predpokladám, že budem aj s kolegom Tomášom Szalayom, ktorý naozaj sa 
zdravotníctvom dlhodobo venuje, takže toto vítam.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A iba v tomto výbore vy konkrétne budete pôsobiť?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Viete čo, áno, ja som nie je úplne zástanca toho, aby som sa venovala viacerým veciam, treba sa teda 
venovať jednej a poriadne. Popritom sa budem snažiť samozrejme ochraňovať práva menšín a práva 
žien. Toto je moja agenda, v ktorej sa cítim silná a v tomto budem pokračovať.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pán Šipoš, budete v niektorom z výborov?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Áno, ja som aj v minulosti pôsobil vo výbore pre verejnú správu a regionálny rozvoj, takže 
predpokladám, že aj teraz budem v tomto výbore a keďže my máme 16 poslancov a výborov je 19, 
chceme samozrejme mať v každom výbore zastúpenie, aby sme mali informácie. Takže traja naši 
kolegovia budú v dvoch výboroch.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A budete šéfovať aj klubu?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
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„To sa rozhodne na poslaneckom klube, ktorý budeme mať v utorok. Takže tam budeme o tom 
rozhodovať.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ste jeden z adeptov?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Predpokladám, že budem, keďže mám tú skúsenosť, takže asi budem nominovaný, ale kto bude 
predsedom, to nechám na poslanecký klub.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A vy pán Čaučík, budete v niektorom parlamentnom výbore pôsobiť?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Áno, mal by som byť v dvoch výboroch. Táto účasť sa potvrdí na ustanovujúcej schôdzi, ale podľa 
predbežnej dohody u nás v Kresťanskodemokratickom hnutí a tiež v opozícii, by som mal byť členom 
výboru pre ľudské práva a menšiny a tiež výboru pre pôdohospodárstvo a životné prostredie. Takže sa 
teším na interakcie s pánom Huliakom na pôde parlamentného výboru, ak to tak dopadne, ako ste 
naznačili.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„KDH sa vracia do parlamentu po rokoch. Kto bude šéfovať vášmu poslaneckému klubu?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Zvolili sme si za predsedníčku Martinu Holečkovú. Ona bude predsedníčka nášho poslaneckého klubu.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Keď môžem len dotaz, možno keď budete členom ľudskoprávneho výboru, možno by ste mohli 
apelovať na novú pani ministerku, aby dopriala napríklad právo ženám na modernú medicínu aj pri 
legálnej interrupcii. To by bola veľká a pozitívna zmena.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Myslíte pani Dolinkovú z Hlasu?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno, myslím pani Dolinková a myslím, narážam na to, že KDH ešte ani 2 týždne neprešlo od volieb a 
KDH ako prvé dávalo protest na to, že sa ide riešiť konečne po 30 rokoch, kedy sa na svete používa 
medikamentózna forma interrupcie, čisto medicínska odborná téma, tak opäť KDH nesklamalo, ozvalo 
sa. Pre nás to samozrejme bolo sklamanie, lebo toto nie je politická, ale medicínska téma a myslím si, 
že aj naše slovenské ženy majú jednoducho nárok na modernú medicínu a nemajú im tomu brániť 
politici a keď pán Čaučík hovorí, že je teda členom ľudskoprávneho výboru, tak myslím si, že aj ženy sú 
ľudia a majú svoje práva, takže by sa za nich mohol prihovoriť možno u kolegov.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Skúste reagovať.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Tak k tomu môžem zareagovať. Tak my sme neiniciovali túto vec. Je to vec, ktorú iniciovala vláda pána 
Ódora. My sme v niečom reagovali. Sme presvedčení, že rozširovať možnosti potratu medikamentózne 
prináša aj rôzne problémy a riziká pre ženy. Náš postoj v tomto je jasný a čo sa týka ľudských práv, tak 
tak isto ja som sa venoval vo svojom profesionálnom živote veľmi veľa deťom. Pracoval som v hnutí 
kresťanských spoločenstiev detí, detskej organizácii, robili sme rozvojovú pomoc. Toto cítim, že je moja 
silná téma a práva detí, pre nás sú aj práva nenarodených detí. Nenarodené deti tiež majú mať právo 
narodiť sa. Je to o tom, aby sme tieto práva hľadali, vyvažovali čo najviac v spoločnosti, v praktických, 
v tom, ako to bude prakticky realizované. Takže toto by bola teraz moja odpoveď, ale myslím, že to 
bude chcieť veľké diskusie.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ale nezabudnite popritom prosím na práva narodených žien.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dobre. Dáma a páni, čo hovoríte na ďalšiu nomináciu? Ministerkou kultúry by mala byť Martina 
Šimkovičová. Pán Šipoš.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„My sme to spomínali na tej našej tlačovke hneď v úvode, čo sa týka aj pána Huliaka, aj pani 
Šimkovičovú. Dá sa povedať, že ten istý príbeh. Podľa mňa výsmech všetkým ľuďom, či už novinárom, 
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kultúrnej obci, ktorú by mal zastrešovať minister kultúry. Tam si vieme dohľadať pani Šimkovičovú, ako 
ona pôsobila, kde pôsobila, aké má vyjadrenia, čiže myslím si, že je to nevhodná nominácia. Ale viete, 
keby sme teraz pristupovali k tým nomináciám, tak asi by sme mali ku každej výhradu. A tie SNS-kárske 
obzvlášť sú niekedy až by som povedal také, že úsmevné. Len sú to vážne rezorty.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pýtam sa zámerne na tieto dve nominácie, lebo tie vzbudili v posledných dňoch naozaj taký najväčší 
rozruch. Napr. viacerí umelci považujú jej nomináciu za výsmech, pretože okrem konšpirácií o covide a 
migrácii roky šírila aj urážlivé, nenávistné a homofóbne statusy. Tak si pripomeňme aspoň 2 z nich. Tuto 
napr. v roku 2015 v čase vrcholiacej migračnej vlny takto okomentovala utečencov, za čo ju Markíza 
vyhodila a neskôr takto bagatelizovala LGBT+ komunitu a podľa všetkého stále nevie, aký je rozdiel 
medzi liberalizmom a liberálnou demokraciou. Ona sama sa však za dezinformátorku nepovažuje a 
svoju nomináciu obhajuje aj tým, že má široký všeobecný prehľad, akademický titul. To bolo spomínané 
v úvode. Že je kvalifikovanou zodpovednou ženou. Nie je toto dostatočná kvalifikácia viesť rezort 
kultúry? Pani Cigániková.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno, toto by bola sama osebe, len potom takto vzdelaný a rozhľadený človek málokedy má tak 
extrémistické názory, ako pani Šimkovičová. Možno pri obhajobe, keď píše status na svoju obhajobu, 
neurobí tam 28 gramatických chýb. Čiže tam sa trošku bije to, čo je na papieri v tom, čo vidíme, ako 
pani Šimkovičová predvádza v realite.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Už ho opravila a zavesila, opäť opravený.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„To je pokrok. Ja som teda napríklad dôkazom toho, že tá nejaká funkcia, zodpovednosť často človeka 
núti na sebe pracovať a jednoducho rásť v prospech občanov. Tak dúfajme všetci, že sa to stane aj pani 
Šimkovičovej. Je to určite krásna sympatická žena. Bolo by dobré, aby taká zostala, aj keď otvorí ústa.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pán Čaučík.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja si myslím, že je nešťastné, keď už nominácie vyvolávajú veľký odpor odbornej verejnosti. Pani 
Šimkovičová má veľký odpor kultúrnej verejnosti. Ľudí z tejto oblasti. Ale to sú aj možno ďalšie 
nominácie, ktoré vzbudzujú veľa otáznikov. Pán Raši, pán Žiga alebo pán Blaha, ktorý teda nebude na 
ministerskom poste, ale pravdepodobne podpredseda parlamentu s jeho názormi príliš proruskými a 
podobne. Tzn. táto nominácia a mnohé mená v tej nominácii, ktorú sme sa zatiaľ dozvedeli, naozaj nie 
je šťastná a nepomôže tomu, aby Slovensko z môjho pohľadu možno v mnohých ohľadoch zabrzdená 
krajina, sa podarilo ju odbrzdiť a posunúť dopredu, lebo o toto by malo ísť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Čakali ste možno vy traja, že prezidentka vráti Robertovi Ficovi aj viacero mien? Okrem Rudolfa 
Huliaka, možno Roberta Kaliňáka, možno Jozefa Ráža mladšieho, ktorý narazil pred piatimi rokmi na 
Kisku.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„My osobne sme vyzvali na to pani prezidentku a obzvlášť pri Robertovi Kaliňákovi. Ja som už spomínal, 
že podľa mňa je to najtoxickejšia nominácia tejto vlády a Smer strategicky nechával tie nominácie svoje 
na poslednú chvíľu a predhodil publiku alebo verejnosti možno takých slamených panákov, čo sa týka 
pána Huliaka a pani Šimkovičovej. Ja osobne si myslím, ešte keď sa vrátim k tej nominácii SNS-ky, že 
tam je strategický cieľ čo najviac ľudí mimo klubu SNS alebo členov SNS dostať mimo parlamentu, 
pretože Andrej Danko nemá pod kontrolou hlasovania ani pani Šimkovičovej, ani pána Huliak a oni ich 
potrebujú vytlačiť do rôznych funkcií.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Keď garantuje jednotnosť klubu.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Tak to verejne garantuje, ale vieme veľmi dobre, že ten klub je jeden zlepenec a to si uvedomuje podľa 
mňa aj Fico, aj Pellegrini, čiže oni...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
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„Aj z vášho klubu niektorí poslanci v minulosti odišli, pán Šipoš.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Presne tak, presne tak a len tuná je ten rozdiel, že u nás to lepidlo, ktoré oni majú, u nás nikdy nebolo 
a nebude. My veľakrát nesúhlasíme s našimi partnermi a veľakrát aj verejne povieme tento názor, 
kdežto tu od začiatku vieme a Fico to povedal na našom prvom rokovaní v parlamente, keď sme boli 
zástupcovia strán, že on chce pokoj a kľud. Tzn. že aby bolo tichučko a smradučko. Tzn. rozdelia si 
rezorty, rozdelia si eurofondy tak, ako to bolo v minulosti. Veď my ich už poznáme za tých 12 rokov, keď 
boli pri moci. Oni si potrebujú rozdeliť tu korisť, lebo pre nich to je korisť. Pre nich to nie je služba.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Opakujem ale pán Šipoš, že Smer vyhral legitímne demokratické voľby.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ja to nespochybňujem.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Jednotlivých nominantov krúžkovali 10 tisíce Slovákov.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ja to nespochybňujem, len hovorím, že oni budú mať lepidlo, teraz na tom lepidle pracujú a cieľ je, aby 
1 veľký valec homogénny 79 poslancov bolo vždy naporúdzi, aby vždy hlasovali a toto je cieľ, aby 
vytlačili nečlenov SNS z klubu a dostali tam, keďže sú náhradníci ďalší členovia SNS a dostali tam členov 
SNS. Čiže podľa mňa toto je cieľ Andreja Danka, prečo oni potrebujú tých ľudí dostať na ministerstvá na 
rôzne pozície.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Môžete reagovať.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No ja úplne súhlasím s tým. Pán Kaliňák dostal myslím si dokonca okolo 200 000 hlasov. Veľmi veľa. 
Veľmi silný mandát a to už ako človek, ktorý bol vyšetrovaný ako člen organizovanej skupiny, ktorý bol 
zaplatený v kauze Súmrak, v kauze Vietnamec, pri doplácaní platu Františkovi Imreczemu, kde boli 
podozrenia, veľmi vážne podozrenia na vplyvy na políciu atď.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Momentálne nie je obvinený.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„A to chcem povedať, nie je obvinený vďaka 363-ke kontroverznej, čiže už s týmto, keď ho ľudia zvolili 
s tak silným mandátom, tak sa obávam, že toto je možno otázka na Slovákov a na voličskú základňu 
viac, ako na pani prezidentku. Ale poviem pravdu, že aj my sme očakávali, že možno pani prezidentka 
sa ohradí aj voči pánovi Kaliňákovi z týchto dôvodov. Nakoniec možno ešte nepovedala posledné slovo. 
Uvidíme. Tiež sa stotožňujeme s tým, že pán Kaliňák napriek svojmu mandátu, ktorý je úctyhodný, je 
ako minister, ktorý môže mať vplyv napr. na vyšetrovanie rôznych káuz, je naozaj problémom.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Otázka, keby kandidoval alebo resp. keby ho navrhli na post rezortu vnútra, či by sa s týmto 
prezidentský palác vysporiadal, ale aby sme nekonšpirovali samozrejme.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ako člen vlády je to vždy problém.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Takisto by sme mohli mať výhrady voči týmto menám, ktoré sme spomenuli. Pán Kaliňák, možno Raši, 
Žiga, Blaha alebo podobne, ale ja tu chcem otvoriť možno ešte 1 rozmer. Áno, pani prezidentka má tú 
kompetenciu. Ona sa rozhoduje a rozhodla sa takto. Títo ľudia zrejme sa stanú ministrami tejto vlády, 
ale či by sme si nemali trochu nastaviť zrkadlo alebo možno kolegovia, ktorí boli minulé obdobie vo 
vládnej koalícii, lebo myslím si, že to takto dopadlo, že Smer už neskončil naozaj v minulosti, ako to 
vyzeralo po tých voľbách v roku 2020, ale že sa vrátil s takouto silou od voličov, je výsledkom aj toho 
vládnutia. Je výsledkom povaľovania vlády, ukričanosti, dlhých tlačoviek a podobných vecí.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Koho myslíte, buďte konkrétny, pán Čaučík.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
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„No myslím aj strany, ktoré reprezentujú moji kolegovia tu a dlhé tlačovky, hodinu a pol, dvojhodinové 
tlačovky pána Matoviča a podobne. Toto všetko podľa mňa priviedlo k tomu, že ľudia sa rozhodli 
nakoniec podržať Fica.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Lebo Igor Matovič napríklad z tohto viní niektoré médiá.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Myslím si, že treba si nastaviť zrkadlo a treba sa nad tým zamyslieť, lebo to, čo sa pokazilo v minulom 
období, nebol tak obsah politiky. My sme neboli vtedy ani v parlamente, ani vo vláde a myslím si, že 
obsahovo by sme podporili to, čo robili kolegovia, ale ten spôsob politiky. Toto prinieslo obrovské 
sklamanie ľudí a to prinieslo aj tento výsledok. Takže ak chceme, aby sme nepremrhali ďalší čas, 
budeme teraz v opozícii, ale podľa mňa treba robiť aj tú opozičnú prácu tak, aby sme získali dôveru ľudí. 
Tá sa stratila a tú potrebujeme obnoviť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Takže za návrat Roberta Fica môže podľa pána Čaučíka SaS-ka s OĽaNOm.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„To je zjednodušený pohľad, ale myslím si, že mali by sme si tiež aj takéto veci povedať.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pani Cigániková?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No ja s pánom, možno prekvapím vás, ale pán Čaučík hovorí o tom, že za to môže aj bývalá vláda do 
veľkej miery a ja s tým úplne súhlasím alebo dokonca aj bývalý parlament, aby som to teda 
nevzťahovala len na ministrov, ale aj sama na seba. Určite to znechutenie ľudí s tým nekonečným 
doťahovaním častokrát o hlúpostiach, ľudí absolútne naozaj znechutilo. Nakoniec my sme si to všimli 
už viac ako rok pred ukončením vlády a snažili sme sa vyriešiť tento problém. Najväčším problémom 
bol Igor Matovič, ktorý nebol v spore len so mnou, s pánom Sulíkom, so SaS-kou, ale aj s pani 
prezidentkou, s vedcami, s úplne každým, kto mal iný názor. Keďže sa to opakovalo, tak sme sa snažili 
tento problém vyriešiť. Bohužiaľ, nedočkali sme sa podpory kolegov a obetovali v podstate vládu za 
miesto pre pána Matoviča. Ale toto už je minulosť. Toto už je za nami a my sa naozaj musíme snažiť 
práve naopak, prestať vyvolávať tie konflikty, prestať ich prepierať na verejnosti a snažiť sa byť 
konštruktívnou opozíciou, pretože tá vizitka, ktorú sme dostali, je určite aj na základe toho, čo sme robili 
doteraz. Tváriť sa, že nie, by bola hlúposť. Ale chcem upozorniť, súhlasím s vami, že máme tam 
zodpovednosť, ale chcem upozorniť, pán Čaučík, že súčasťou týchto sporov do veľkej miery boli aj 
interrupčné návrhy, ktorých bolo podaných 25. 25 za 3,5 roka. To je, že extrém a častokrát ich podávali 
ľudia, ktorí sú z vášho chomúta, ktorých ste vy nejakým spôsobom politicky vychovali a napriek tomu, 
že hovoríte toto, tak prvý počin, prvý váš politický počin po tom, čo ste dostali mandát, bolo vyjadrenie 
k interrupciám, k interrupčnej tabletke. Takže keď idete nejakým spôsobom súdiť iných a chcete, aby 
sme sa pozreli do zrkadla, čo považujem za správne, skúste to prosím urobiť aj vy.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Len krátka reakcia. Rozumiem, že toto je vaša silná agenda a chcete ju stále dať na stôl.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno, lebo som žena a ohrozujete životy žien tým, čo robíte.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ale dávať rovnítko medzi to, ako sa stratila dôvera v politiku v poslednom volebnom období, že to bolo 
kvôli interrupciám, to podľa mňa nesedí.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Rozumiem, ale tuto ste potom vy mimo reality, keď si myslíte, že ľudí v čase, keď máme obrovské 
problémy, vojna, rôzne krízy, covid a medzitým poslanci vyjadrujúci alebo súhlasiaci aj s vašimi názormi 
a majúci rovnaký slovník 25× riešia interrupcie. To jednoducho naozaj ľudí tiež znechucuje, čím nijako 
neznižujem našu mieru zodpovednosti, ktoré tam určite je, len teda snažím sa tak ako vy nám sa snažíte 
apelovať na svedomie a na to, aby sme už neznechucovali ľudí, tak ja sa snažím to isté urobiť smerom 
k vám.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
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„Poďme k výsledkom volieb. Ja si myslím, že toto, keď vidia Fico, Pellegrini a Danko, tak musia sa tešiť, 
že opäť tu otvárame témy a potrebujeme za každú cenu riešiť veci, ktoré boli uzavreté voľbami. Ja by 
som tiež mohol o tom hovoriť, kto povalil vládu Pellegrinim, tiež by som hovoriť o esemeskách s 
Haščákom, tiež by som mohol hovoriť o vašich krásnych PR článkoch v penťáckych médiách. Ale 
nebudem to robiť, ja sa nebudem vracať k minulosti. Čo sa stalo, stalo sa. Aj tuná, čo sa týka kolegov 
ku KDH, môžme sa teraz baviť o tom, ako sa Fico, Pellegrini a SNS chovali, keď bol covid, keď boli 
najťažšie obdobie a všetky demokratické krajiny držali spolu, opozícia aj koalícia, lebo vedeli sme, že 
potrebujeme zachraňovať ľudské životy a oni si z toho robili politiku. Čiže ja sa nebudem k týmto veciam 
vracať. Poďme sa vrátiť k tomu, čo treba riešiť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Mimochodom, keď Igor Matovič pred pár dňami obvinil vás, pani Cigániková, že máte dohodu s 
Pentou, máte PR články v denníkoch, či je to pravda alebo či to budete nejakým spôsobom riešiť vo 
vzťahu k Igorovi Matovičovi?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Veľmi rada budem reagovať len v krátkosti aj na toto. Michal, hovoril si, že nebudeš o tom hovoriť, ale 
samozrejme si to nezabudol.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Tak ako ty.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Prepáč, môžem hovoriť? Ďakujem ti, samozrejme si to nezabudol spomenúť. Ja teda len úprimne 
hovorím o tom, že tie konflikty boli problém, nakoniec to hovoríte aj vy, to nie je žiadny osobný útok, 
vecná kritika nie je osobný útok. Michal, prosím ťa, mohol by si ma nechať dohovoriť? Ďakujem ti, skús 
to. No teraz k tomu, že vláda bola, nebola povalená, no stačilo, aby Igor Matovič sa vzdal mandátu a 
nevytrhával to z rúk zamestnanca prezidentského palácu. Samozrejme, keď sme nastupovali ako vláda, 
vtedy mal Robert Fico 10 percentné preferencie a naša vláda, aj naša vláda do veľkej miery to, čo sme 
predvádzali, znechutilo ľudí tak, že teraz spolu s Pellegrinim majú vyše 30 % a tváriť sa, že to nie, že s 
vaším 25 %, mandátom a s tým, čo ste robili a kým zdrojom problémov bol vo vláde Igor Matovič, tváriť 
sa, že sa vás to netýka, je jednoducho alibistické. Čo sa týka Penty, tomuto je naozaj, ako moja otázka 
znie, že či aj /???/ mal dohodu s Pentou, lebo hovorí to isté, čo hovorím ja. Drvivá, nieže drvivá, všetci 
odborníci na zdravotníctvo hovoria, že treba tu konkurenciu, netreba jednu štátnu poisťovňu.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Neplánujete podať trestné oznámenie za ohováranie.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Takto, nielen trestné oznámenie. Ja mám teda veľmi zlú skúsenosť trestnými oznámeniami, polícia v 
tomto skoro nikdy nekoná, čiže ja som podala normálne žalobu a toto si vybavím s pánom Matovičom 
prostredníctvom súdov. Nemôže jednoducho 1 človek chodiť a kydať niekomu na hlavu bez akýchkoľvek 
dôkazov. Som presvedčená o tom, že uspejem, ale už nepatrí to jednoducho na kamery, aby sme 
neznechucovali ľudí. Ešte čo sa týka tých článkov...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„On hovoril o tom, že má dôkazy, ktoré nemohol zverejniť.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Áno a tými dôkazmi, prosím vás, majú byť tie články o nejakých mojich vnadách? No tak akože naozaj 
chcem...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dobre, tak skúsme toto ukončiť. Máte dôkazy, či ich chcete nejakým spôsobom predložiť, neviem na 
políciu, kam? Komu?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Igor Matovič jasne povedal, že komunikácia je pravdivá. Najprv sa Sulík, keď si pamätáte, prvý, druhý 
deň, zastrájal, nechodil na tlačovky, resp. vyhováral sa, nedával priestor novinárom, ale potom priznal 
pri...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ja myslím Igora Matoviča, že nevie potvrdiť tie správy, resp. on to tak povedal.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
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„Ale Sulík to v rozhovore predvolebnom, kde bol v Rádiu Expres, jasne priznal a Haščák následne potom 
podal trestné oznámenie, že unikli nejaké esemesky, neviem z Policajného zboru alebo neviem kde.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„To priznal váš predseda.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Oni sa priznali k tomu. A čo sa týka tých krásnych článkov, ja by som ich mohol ukazovať, Janka, ale 
už nehovorím o tých tvojch vnadách, však okej, kde chodíš na dovolenky, aká si najkrajšia z parlamentu. 
Krásne máš tangáče. Toto všetko sú fakty, ktoré v tých článkoch a v tých penťáckych médiách sú, nikto 
iný ich nemá, takéto pozitívne PR články, len vy v Sas-ke a Pellegrini a Fico, čiže ľudia to vidia, ľudia nie 
sú hlúpi.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Čiže vy ste podali žalobu.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„A ešte chcem zareagovať.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Nemáte dohodu s Pentou na tom, že vám takto vychádza v ústrety PR článkami, pani Cigániková?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ale samozrejme, že nie, a to nie je pravda, že vychádza v ústrety. Ja chcem teda pripomenúť aj 
kolegom...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Hovorí to OĽaNO.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„OĽaNO hovorí a Igor Matovič hovorí aj napr. že si sám písal diplomovku, hej? Vidíte tú snahu, že ideme 
ako opozícia, že tým, ako boli agresívni a ako boli strojcom tých sporov v koalícii a v spoločnosti, tak ide 
pán Šipoš teraz akože do diskusie, kde je s opozičnými kolegami a dá si tú námahu a vytlačí si tie články, 
titulky, aby ich tu mohol hovoriť, ukazovať. Ja nie som váš nepriateľ, áno, je pravda, že články boli, ja 
chcem pripomenúť, ja som, akým spôsobom som ja prišla do parlamentu, s akou kampaňou? Ja som 
človek, ktorý je kontroverzný, ktorý vedel zaujať a naozaj na to nepotrebujem žiadne vybavovanie. Ja si 
to viem vybaviť sama. Michal, ty keby sa čo stalo, koľko si ty mal krúžkov? Strašne si ti narástlo ego, 
skáčeš do reči, strašný geroj, môžeš byť trošku slušný, môžeš ma nechať dohovoriť, lebo nakadíš mi tu 
na hlavu...“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Nemôžeš klamať.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„A v čom, prosím ťa klamem? Dobre, takto, vybavím si to s Igorom Matovičom, aj s každým, kto v tom 
bude pokračovať, cez súdy. Tá žaloba má vyše 19 strán, kde je jasne vydokladovaná presná moja 
legislatívna iniciatíva, kde je presne vysvetlený každý 1 zákon, ktorý som dala a čo je teda dôležité, 
vydala som to aj ako blog, diváci, ktorí chcú, nech si porovnajú fakty. Prosím vás, len dokončím vetu, 
len dokončím vetu. Naozaj posledné. Diváci, ktorí chcú, nech si pozrú. Ani jeden z mojich návrhov 
zákonov, ani 1 jediný nie je v prospech žiadnej zdravotnej poisťovne súkromnej, okrem toho, ktorý by 
sa teoreticky dal považovať, ktorý naväzuje zisk poisťovní na výkon pre poistenca, ktorý bol vlastne 
Hegerov návrh zákona. Hej? Ja som to iba prevzala od neho. Toto všetko je súčasťou tej žaloby.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Poviem, že podaný zákon, kde sa vychádza v ústrety súkromným poisťovniam, 18.5. Jana Bittó 
Cigániková podáva, v ten deň jej vychádza PR článok v penťáckych médiách. Môžu si tu ľudia dohľadať. 
Ja už sa nebudem k tomu vracať.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Už len fakticky k tomuto, aká je to hlúposť.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Čo sa týka povalenia vlády, jeden jediný fakt. Sas-kári povedali, že oni musia povaliť vládu, lebo ďalej 
to už nejde, aby sa náhodou nevrátil Robert Fico. Vtedy mal Fico 15 % v preferenciách, teraz si vravela, 
že nechceš skákať do reči.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
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„33 dokopy.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Teraz mal Fico vo voľbách 23 %, čiže toto dosiahla Sas-ka tým, že povalila vládu, ale ešte raz opakujem, 
už sa k tomu nevracajme. Voliči dali nejaké vysvedčenie, my sme, čo sa týka štyroch vládnych strán, 
dopadli z tých štyroch strán najlepšie. Máme najlepšie preferencie, Sme rodina, Za ľudí, v podstate dá 
sa povedať, že sa nedostali.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Vieme tie výsledky, pán Šipoš, ale pán Čaučík, ukončme toto a ideme ďalej.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„To už je o ľuďoch.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja by som len povedal, neviem, či tieto veci, o ktorých sa teraz kolegovia rozprávajú, sú dôležité alebo 
nie, ale pre mňa je oveľa dôležitejšie to, aby sme ponúkli ľuďom víziu Slovenska pre život v dvadsiatom 
prvom storočí. Mala by to urobiť vláda, ktorá to asi urobí zvláštne.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Hovoríte o tejto oblasti, preskočím jednu tému, lebo vy ste v minulosti opakovane kandidovali, pán 
Čaučík, do parlamentu, vyšlo to až teraz. KDH vás na svojom Facebooku predstavila ako človeka, ktorý 
chce pomôcť vrátiť ľuďom stratenú a premrhanú dôveru v politiku a inštitúcie, tak ako to chcete 
dosiahnuť?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Presne takto, ako hovoríme teraz, že poďme sa rozprávať o tom, ako uľahčíme život ľuďom pre 
konkrétne veci. Spomenul som, už vnímam Slovensko v niečom ako zabrzdenú krajinu, hej. Keď som to 
pred štyrmi rokmi alebo piatimi rokmi hovoril, napr. v tom, že nefungujú inštitúcie, dobre eurofondy. 
Boli sme počas kampane aj predtým v Tulčíku, v Záhradnom, ďalších obciach, to je medializovaný prípad 
v Prešovskom okrese, 4 obce, ktoré nemajú vodovod. 20 rokov sa snažia o to, aby vodovod dostali, boli 
súčasťou rôznych eurofondových projektov. Vždy skončili pod čiarou. Starosta sedel oproti mne takto, 
ako sedíte vy a sa pýtal. Prečo ja sa mám uchádzať o niečo, čo je úplne bežná vec, čo by mala byť 
normálna potreba pre nás, v nejakých rôznych opakovaných výzvach a stále skončiť pod čiarou. Viete, 
takže toto je 1 z vecí, poďme decentralizovať napr. eurofondy na župy a na samosprávy, ktoré by ich 
vedeli robiť lepšie, ako by sme ich vedeli teraz robiť....“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Otázka, pán Čaučík, či KDH urobilo naozaj maximum pred alebo teda tesne po voľbách, aby vznikla 
alternatíva, trojkoalícia, či toto budete možnosť mať ovplyvniť z opozície?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Budeme to mať oveľa menšiu možnosť ovplyvniť z opozície, každá politická strana sa chce dostať do 
koalície a do vlády, ale myslím si, že nebolo v našej moci toto ovplyvniť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Peter Pellegrini vás označil alebo vášho lídra, že neurobil maximum pre to, aby vznikla alternatíva.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Toto vnímame len ako také mediálne hry alebo také komunikačné hry. Od začiatku bolo, myslíme si, 
sme presvedčení o tom, jasné, že Hlas pôjde so Smerom a teraz vyšli aj prieskumy verejnej mienky, kde 
aj voliči Hlasu v minimálnej možnej miere, nepamätám si to percento, bolo to veľmi malé percento, by 
podporili, aby Hlas išiel s PS-kom a pod. oni tieto prieskumy určite mali, vedeli to. Toto boli hry, ja som 
presvedčený, že sme to nemali možnosť ovplyvniť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Krátka reakcia, pán Šipoš.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ja som chcel zareagovať, pán Čaučík, mňa veľmi teší, že chcete meniť veci na Slovensku k lepšiemu. Ja 
vám držím palce, len tiež mám trošku taký pocit takej jemnej naivity, tak, ako ste vtedy skúšali ísť do 
tej koalície s Hlasom a s tými ďalšími stranami. My môžme prinášať krásne opatrenia, my môžme do 
parlamentu teraz prinášať perfektné riešenia, ale vieme dobre, ako tá mašinéria bude fungovať. Oni si 
budú presadzovať len veci, ktoré sa im budú páčiť a tak, ako to robili nám v opozícii, keď príde nejaký 
dobrý návrh, tak oni si ho zoberú a potom ho budú predkladať. My musíme sa zjednotiť v tom, aj keď 
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máme iné názory a nesúhlasíme možno v mnohých veciach hodnotových. My sa musíme spojiť v tom, 
aby sme veľmi pozorne sledovali a pozerali im na prsty, aby sa tu nedialo to, čo tu bolo, keď oni vládli 
a vieme veľmi dobre, či už rozkrádania, či už ovplyvňovania orgánov činých v trestnom konaní, či už v 
podstate únos polície, únos štátu ako takého. My tu musíme byť veľmi dôrazní, pretože oni pod rúškom 
toho, že nechajú vás alebo možno vás aj vtiahnu do nejakej pasce, povedia vám, pán Čaučík, milá KDH, 
hlasujte nám za nejaký ústavný zákon, ktorý sa vám možno bude páčiť, ale za výmenu. Oni podhodia 
taký zákon, ktorý bude škodiť celému Slovensku.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Mimochodom to hovorí Alojz Hlina zo Sas-ky, že už máte nejakú dohodu so Smerom?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„To nie je pravda, nemáme žiadnu dohodu so Smerom.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Prečo by to tvrdil? Neviete?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Neviem a som presvedčený, že takéto reči naozaj nepomôžu nejakej konštruktívnej spolupráci. Myslím, 
že Alojz Hlina to povedal v tom kontexte, že chcel nás prinútiť, aby sme išli do nejakej koalície alebo 
podobne a som presvedčený...“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Môžte, pán Čaučík, vylúčiť to, že to stretnutie, ktoré mal Milan Majerský na centrále Smeru s Ficom, 
môžte vylúčiť, že sa tam nedohadovali na tom, že oni nejaký ústavný zákon vyjdú v ústrety vám? A na 
oplátku zase zmení sa volebný zákon na Slovensku?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Určite toto môžem vylúčiť, o ničom takom sme nerokovali, nič také nie je na stole, o ničom takom sa 
nerozpráva.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Počkáme si na hlasovanie v parlamente.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Krátku reakciu na to. KDH sa nesnažilo sa dostať do vlády s Hlasom, my sme rokovali a rokovali sme, 
a podľa mňa toto je normálna povinnosť alebo povinnosť, aj možnosť všetkých politických strán po 
voľbách hľadať čo najlepšiu formáciu pre vládu na Slovensku. Toto sa dialo, Milan Majerský absolvoval 
takéto stretnutia. Nič viac a nič menej.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ale toto už povedal opakovane. Rozumiem, pani Cigániková krátko.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ja by som naopak chcela oceniť, že KDH sa vrátilo k rokovaciemu stolu, lebo tie úvodné vyjadrenia 
pána Majerského o tom, ako odchádza do opozície a pod. určite neprospeli. Takže naozaj treba oceniť, 
že tam zasadlo KDH, že sa vrátilo k rokovaciemu stolu, urobili naozaj maximum z môjho pohľadu v 
tomto smere a tak isto aj Progresívne Slovensko. Tá snaha bola, aj keď sa hovorí teraz po vojne je každý 
generál, aké to bolo naivné a pod. Oveľa horšie by bolo, keby sme sa ani nepokúsili. To, že sme sa s 
kolegami o to pokúsili, myslím si, že bolo správne. Na druhej strane neprekvapuje, že Peter Pellegrini sa 
vrátil k svojmu zakladateľovi.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dáma a páni, Richarda Sulíka volilo v týchto voľbách 82 048 ľudí, Juraja Drobu 13 482. Kým Richard 
Sulík potvrdil, že bude na jar kandidovať do europarlamentu, Juraj Droba do parlamentu ani nenastúpi 
a nahradí ho tam Juraj Krúpa. Je toto fér voči všetkým voličom, pani Cigániková? Veď tí voliči asi vás 
všetkých volili preto, aby ste sa pokúsili zostaviť koalíciu a nejakým spôsobom to Slovensko nejakým 
smerom pohli. Nie je to trochu zbabelé? Tým, že sú v opozícii alebo ste v opozícii, tak idem na lepšie 
miesto do Bruselu.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Úplne rozumiem vašej otázke, nebolo by to fér, keby sme to dopredu neavizovali, nakoniec takúto 
situáciu už sme raz...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Nepamätám si, že by Richard Sulík niečo takéto pred voľbami povedal.“ 
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Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Prepáčte, myslím teraz Juraja Drobu, že on avizoval, že teda chce posilniť stranu nejakým spôsobom 
svojou osobou, svojou tvárou, ale teda vyjadroval sa dopredu, akým spôsobom sa rozhodne a ešte raz 
chcem zopakovať, že takto to bolo aj v minulosti. To, o čom sme sa pokúsili, je naozaj, aby sa nevrátil 
Robert Fico, aby tu nevznikla koalícia temna, ktorá bohužiaľ vznikla. Pokúšali sme sa o to naozaj, aj keď 
s nie úplne najväčším mandátom aj po týchto voľbách. Keďže to nevyšlo, sme v opozícii, je úplne na 
mieste, že sa budeme uchádzať možno o zastúpenie v Európskom parlamente, ale treba jedným dychom 
dodať, že Richard Sulík rovnako povedal, že v ďalších voľbách bude opäť kandidovať z akejkoľvek pozície 
v rámci strany, ale opäť sa pokúsi kandidovať a neviem, či je na tom niečo zlé...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ja sa iba pýtam, či je to fér vo vzťahu k voličom. To je celé.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Takto, to, či je to fér vo vzťahu k voličom, na to nám odpovedia voliči, odpovedali už v minulosti, keď 
sa to udialo tým, že naši voliči sú vopred informovaní o tom, čo sa bude diať a ako budeme komunikovať, 
nič netajíme, tak jednoducho tú vizitku už by nám dali. A keď sa im to nebude páčiť, aj dajú, preto my 
na rovinu komunikujeme, áno, teraz máme byť v opozícii. Viac dokážeme možno urobiť v opozícii, teda 
v opozícii nechá Richard Sulík odborníkov, my budeme ďalej silnou opozíciou, ale teda on osobne pôjde 
ďalej pôsobiť alebo pokúsi sa pôsobiť na úrovni Európskej únie, ale vráti sa na Slovensko, pokiaľ to bude 
možné. On sa nijako netají tým, že mal výborné výsledky ako minister hospodárstva.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Veď vysvedčenie vám dajú ľudia v ďalších voľbách, ale zaujíma ma napr. aj tá nominácia Vladimíry 
Marcinkovej, lebo Richard Sulík to potvrdil, ona to potom dementovala. Tak ako to je, bude kandidovať, 
nebude?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Je to tak, ako Vladimíra písala a komentovala to. V roku 2021 prišlo k dohode, kde sme sa zhodli ako 
strana, že pani Marcinková je tak kvalitný kandidát, ktorého by sme chceli na kandidátke do 
europarlamentu. V tom čase ona s týmto súhlasila. Richard Sulík je taký, že keď sa raz niečo dohodne 
21, tak to platí aj 23. Na druhej strane má úplnú pravdu, že samozrejme, keďže prešli 2 roky medzitým 
a udialo sa kopu vecí, tak mal si to ešte raz u nej overiť. Tuto nastala iba komunikačná chyba, nič iné. 
My samozrejme budeme komunikovať a ja osobne budem veľmi rada, keď taká úžasná žena, ako je 
Vlaďa Marcinková, bude za nás kandidovať.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A vy nemáte záujem ísť do Bruselu?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Je možné, že aj ja toto zvážim. Uvidíme, budeme sa ešte o tom strane baviť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Čo rozhodne, od čoho to závisí?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„U mňa sa zmenila situácia v tom, že máme Tomáša Szalaya v parlamente, ktorý je vlastne silným 
zdravotníckym hlasom, ja teda poviem, možno diváci nevedia, ale on je v podstate človekom, ktorý mňa 
od začiatku mojej politickej kariéry vychovával a viedol ako ešte šéf Health Policy inštitútu a veľmi som 
rada, že tam je a teda mám v tomto smere nejak zástupcu a mám tu voľnosť teraz sa rozhodnúť, čiže 
idem ďalej pôsobiť alebo pôjdem do europarlamentu. Toto už je vec na nejakú stranícku diskusiu.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Je skôr možné, že ohlásite tú kandidatúru do eurovolieb alebo skôr, čo prevažuje?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Neviem, či skôr alebo neskôr, je to možné.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Je to možné, čiže je možné, nevylučujete to.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Musíme sa porozprávať s kolegami.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
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„Rovnaká otázka pre vás, pán Šipoš, lebo poslaneckých mandátov sa vzdajú aj vaši kolegovia župani, 
Erika Jurinová, ktorú volilo takmer 70 000 voličov a Jozef Viskupič, ten získal niečo málo cez 15 000. 
Rovnako či nie je toto pokrytecké uprednostniť, OĽaNO skončilo v opozícii. No tak my zostaneme asi 
teda na lepších miestach a postoch na župe a idú za nich dvaja náhradníci, Július Jakab, Rastislav 
Krátky.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Vysvetlím. My v našom hnutí sme mali otvorenú súťaž pre našich voličov, kde si mohli vybrať, či chcú 
predsedu OĽaNO ďalej, aby viedol Igor Matovič alebo si chcú vybrať Eriku Jurinovú s Jozefom 
Viskupičom, ktorí takto otvorene aj pred voľbami priamo na tlačovke, keď sme ohlasovali našu 
kandidátku, tak sme to jasne povedali, že toto nerobí žiadna strana. Zatvoria sa tí kľúčoví hráči v tých 
stranách a dohodnú sa, kto bude predseda. My sme to otvorili ľuďom. Je to unikát na Slovensku. A 
priamo sme povedali od začiatku, kto bude mať viacej krúžkov, komu ľudia dajú väčšiu dôveru, ten bude 
ďalším predsedom OĽaNO. Tu sa stala situácia, že Igor Matovič mal takmer 180 000 krúžkov. Erika 
Jurinová mala 65 tuším alebo 69.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„69 638.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„A vtedy aj na začiatku, ešte pred voľbami povedala Erika Jurinová s Jozefom Viskupičom, že my si 
budeme uplatňovať len 1 mandát, jednu stoličku, pretože sme presvedčení o tom, že....“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ale nevolili ich tí ľudia preto, aby ich zastupovali v parlamente predsa?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ale ak by mali viacej hlasov, ak by Erika Jurinová mala viac ako Igor Matovič, tak by bola predsedníčkou 
OĽaNO a ostala by v parlamente. Tu išlo o to, že nech si ľudia vyberú a transparentne pred voľbami 
jasne...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Jozef Viskupič prečo nejde teda do parlamentu?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Jozef Viskupič tiež povedal, že keď bude naplnené to, že Erika Jurinová bude predsedníčkou a získa 
viacej hlasov, tak on bude bude..“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Či to nie je také trochu zahrávanie sa naozaj s tými voličskými hlasmi.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Je to transparentné, je to vopred komunikované a ešte opakujem, ešte raz, že jeden mandát a jedno 
kreslo si vždy uplatňujeme v našom hnutí a ja som osobne presvedčený, že zvládať primátora, keď to 
chcete robiť poctivo alebo župana a zároveň poslanca Národnej rady, nie je možné. Ja si pamätám na 
našom výbore, kde máme alebo kde sme mali člena, dokonca podpredsedu výboru, pána Ferenčáka z 
Kežmarku, ktorý sa tváril, že všetko stíha, ale jednoducho to nedával. Na tie výbory vôbec nechodil, 
pretože bol aj primátor, aj poslanec Národnej rady, môžme sa rozprávať o pánovi Hattasovi.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Vy ste boli aj mestským poslancom, ak sa nemýlim.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Áno, ale opakujem ešte raz, keď ste primátor a ste v podstate musíte riadiť to mesto.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Vy ste to stíhali, pán Šipoš?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„No je úplne iné, keď ste mestským poslancom a je úplne iné, keď ste primátorom, to je zásadný rozdiel.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„V novembri budete mať snem hnutia a nechcete povedať, že či Igor Matovič získa dôveru, lebo mu 
vyprší mandát po štyroch rokoch, ako teda predseda strany. Je v strane niekto, kto by ho eventuálne 
nahradil alebo je Igor Matovič najlepším možným predsedom OĽaNO?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Každý je nahraditeľný, aj Igor Matovič.“ 
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Rastislav Iliev, moderátor 
„Budete o tom rokovať na sneme?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Samozrejme, tak ako vždy o tom rokujeme na sneme, keď je to v programe, určite každý je 
nahraditeľný a Igor Matovič obzvlášť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Či si budete voliť aj predsedu.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Predpokladám, že keď vypršal mu mandát po štyroch rokoch, tak samozrejme, že tá voľba bude.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Je Igor Matovič najlepšia možná voľba? Alebo sa niekto voči nemu postaví?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„No môže sa postaviť ktokoľvek. My to nemáme tak striktne dané, že teraz budeme ho uctievať a 
budeme mať len jedného predsedu.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Tak vy konkrétne, pán Šipoš, by ste si trúfli na predsedníctvo?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Viete čo, ak by členovia s tým prišli a bola by potom nejaká veľká poptávka alebo by ľudia chceli, ja 
nemám problém. Teraz sa tu nejak skrývať alebo zbavovať sa zodpovednosti, ale opakujem ešte raz. U 
nás rozhodli voliči vo voľbách, všetci na Slovensku mali možnosť, Igor Matovič mal 180 000 krúžkov, 
Erika Jurinová mala 69 tisíc.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pán Šipoš, keď hovoríte o tom, čo ste...“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ja som mal zhodou okolností 31.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Rozumiem. Igor Matovič ľuďom pred voľbami sľuboval, že hneď po tom, ako sa uzatvoria volebné 
miestnosti, tak rozdáte tie vaše povestné Fiatky, myslím, že ich 79, aj ten legendárny Raptor, ktorý 
narušil tú tlačovku Smeru. No meškáte 3 týždne. V čom je problém?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„No tak to vám veľmi rád vysvetlím, možnože registrujete alebo ste videli aj na sociálnych sieťach aj, 
alebo aj možno v nejakých dokrútkach, že agresívni ľudia, väčšinou to boli sympatizanti Republiky, 
Smeru, SNS. Veľa tých áut nám zničili, poškodili.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ako viete, že to boli oni?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„No lebo vieme, ako sa tí ľudia tvárili, keď sme robili tú kampaň, aké nosili tričká, ako sa chovali, opľúvali 
našich kandidátov.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Máte dôkazy, pán Šipoš?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Niektoré dôkazy...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Aj ste to posunuli na políciu, čiže sa koná v tejto veci. Preto meškáte s tým losovaním?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Čiže my máme asi zhruba 25 áut, ktorých bolo vyslovene poškodených v tej kampani. Buď boli 
pokrivené plechy alebo boli tam rôzne farby, sprejované boli, proste boli poškodené a my potrebujeme, 
keď chceme tie autá rozdať ľuďom tak, ako sme sľúbili, potrebujeme, aby tie autá boli v dobrom stave. 
Ak ich odovzdáme na 4 roky. Čiže to žrebovanie, môžem teraz aj exkluzívne povedať vo vašej televízii, 
bude 11. 11. kedy naše hnutie má výročie, kedy vzniklo naše hnutie a vtedy budeme tak, ako sme sľúbili, 
žrebovať tých 79 Fiatiek.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Bude z toho nejaký live stream na Facebook alebo ako si to máme predstaviť, ako to bude prebiehať?“ 
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Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Poznáte hnutie OĽaNO, že my keď robíme veci, tak sa to dozvie Slovensko. Určite to bude cez sociálne 
siete.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„A vtedy budete mať obnovených a zrepasovaných aj tých 29, či koľko ste spomínali, 25 Fiatiek?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Už sa na tom intenzívne pracuje. Tak, my sme sa v podstate dohodli s tými technikmi v servise, aby oni 
nám povedali dopredu, kedy to vedia opraviť, aby tie autíčka boli funkčné, pekné, pripravené pre tých 
ľudí, tzn. že oni nám povedali, že okolo toho 10. 11. to vedia.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Aj ten Raptor vyžrebujete?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Áno, samozrejme, aj ten Raptor, tak, ako sme sľúbili pred voľbami.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„No prekvapený som trochu. V každom prípade, že ľudia budú môcť získať tie sľubované autá teda, ale 
iba na 4 roky.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Áno, takto máme, keďže to je majetok hnutia.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Chcete na to zareagovať, pani Cigánková.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Nie.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Predpokladám, že sa nezapojíte do toho žrebovania. Pán Čaučík.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Iba taká myšlienka, či by možno nebolo lepšie bývalo tie Fiatky predať a vyžrebovať ľudí, ktorí by 
dostali po 500 EUR, ktoré ste sľubovali, lebo niektorí si naozaj mysleli, že to dostanú a pýtali si to aj vo 
volebných miestnostiach. Ale to je trochu pokus o vtip, viem, že máte...“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Len to by sme museli mať tých Fiatiek asi viacej, aby sme dokázali tých 500 eur dať každému.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Nie každému, aspoň niekomu, ktorí si mysleli, že by ste vyžrebovali napr. ale dobre, nechcem...“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Môžete spraviť takúto kampaň vy.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Nechcem sa starať do vašich marketingových plánov.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dobre, ideme na záver ešte. Prezidentská kampaň ma zaujíma, pretože diskutuje sa aj o tom, že by 
súčasťou tej trojkoalície bola kandidatúra Petra Pellegriniho na prezidenta, ktorá sa uskutoční na 
budúci rok a že Andrej Danko bude šéfovať opäť parlamentu. Myslíte si, že by mohla byť takáto tajná 
dohoda medzi Smerom a Hlasom, prípadne SNS? Pán Čaučík?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja si myslím, že to môže byť, všetko tomu tak nasvedčuje. Vyzerá, Peter Pellegrini urobil také 
rozhodnutie, ktoré nebolo, ako on hovorí, v prvom rade pre krajinu, potom pre stranu a potom pre seba. 
Ale keby chcel urobiť rozhodnutie, alebo keby za tým bol takýto plán, že by chcel ísť na prezidenta a 
majú to dohodnuté, tak si myslím, že neurobil by to veľmi ináč, ako takto, ako sa to urobilo.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„KDH by ho podporilo?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Nerozprávali sme sa o tom, ale ja osobne to vylučujem, že by sme podporili Petra Pellegriniho.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Predstaví KDH svojho vlastného kandidáta?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
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„Diskutujeme o tom ešte v hnutí, nie sú tieto diskusie uzavreté.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ivan Korčok ako možný budúci prezident, podporili by ste ho?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ako hovorím, nie sú tieto diskusie zatiaľ uzavreté a závisí od toho, či by sme mali, či budeme mať 
vlastného kandidáta alebo nie.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Dovtedy môžete mať vlastný názor, pán Čaučík?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja si viem predstaviť aj mať vlastného kandidáta, aj podporiť takého kandidáta, ktorý bude čo najviac 
súladiť s našimi hodnotami, s našim programom a toto by bolo na diskusiu s tým kandidátom napr. aj 
s pánom Korčokom.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Čiže nevylučujete to, že by ste ho prípadne v budúcnosti podporili?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja osobne by som to nevylúčil.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pani Cigániková, je úplne jasné, že Ivan Korčok bude váš kandidát, Richard Sulík to tu potvrdil, keď som 
sa ho na to pýtal. Iné ma teda zaujíma, späť k tej otázke, či si myslíte, že nejaká neformálna formálna 
debata prebehla medzi lídrami trojkoalície na tom, práveže by podporili o rok Petra Pellegriniho?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Hneď vám odpoviem, len aby sme to uviedli na správnu mieru. Ivan Korčok bude určite občiansky 
kandidát a my, ja osobne budem v Sas-ke, ja osobne budem v Sas-ke určite hlasovať za to, aby sme ho 
podporili, ale ešte táto dohoda na straníckej úrovni nepadla. Tak, ako kolegovia, my sme sa venovali 
voľbám, ale áno, je to veľmi pravdepodobné, len teda, aby sme Ivanovi Korčokovi nepoškodili, on sa 
snaží o to...“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ani som to tak nemyslel, že je straníckym kandidátom, že Sas-ka sa zaňho zatiaľ postavila.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Určite áno, predpokladám, že aj iné politické strany, nakoľko je to kvalitný, slušný kandidát, ale on sa 
snaží o to, aby naozaj bol občianskym kandidátom. Úprimne, ľudsky. Čo sa týka vašej otázky, no pán 
Pellegrini odmietol post premiéra a môj osobný názor je, že dáva logiku, že to odmietol, že keď 
odmietnete takúto možnosť a odmietol aj možnosť sa od, ako to povedať, aby nevyzeral rovnaký ako 
ten Hlas, nejakým spôsobom odlíšiť, to je to slovo, čo hľadám. Áno, ako Smer, už sa mi to mýli. Odmietol 
túto možnosť, ja si myslím, že ak toto urobil, tak musel mať na to veľmi dobrý dôvod. To rozdelenie 
mandátov a ministerských kresiel napriek tomu, že je v prospech Hlasu, určite mi nepripadá až tak silné. 
To, čo mi príde ako silné a logické by bolo, že by kandidoval za prezidenta s podporou ostatných 
koaličných strán. Uvidíme, či to tak bude. Je to môj osobný názor, ale tiež by mi to dávalo logiku.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Pán Šipoš, OĽaNO postaví svojho vlastného kandidáta?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„O tom budeme rokovať na našom sneme, tak isto aj o eurovoľbách, aj o prezidentských voľbách, ale 
určite som presvedčený, že smeráci a v podstate Smer rovná sa Hlas, to hovoríme od začiatku, oni 
potrebujú svojho prezidenta, potrebujú, aby tam bol človek, ktorý bude dávať amnestie zločincom, ktorí 
budú odsúdení v procesoch, ktoré sa rozbehli za tej našej vlády a za toho zlého Igora Matoviča.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Je v OĽaNO niekto, kto by ho mohol podľa vás poraziť?“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„My sa budeme o tejto konkrétnej voľbe baviť na tom sneme.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ale dnes môžete povedať, či teoreticky si viete predstaviť niekoho z vašich kolegov, aby sa mu postavil 
v tom súboji.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
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„Ja si viem predstaviť, že by sa mu mohol niekto postaviť, ale my musíme brať do úvahy fakty, musíme 
brať do úvahy tu dlhodobú propagandu, ktorú má Smer, resp. Hlas, vieme, aké sú verejné prieskumy 
verejnej mienky, vieme veľmi dobre, že Pellegrini bude predsedom parlamentu, kde bude mať obrovskú 
mediálnu pozornosť, kde bude mať obrovský priestor na to, aby sa zviditeľňoval, čiže my si musíme 
veľmi rozumne vyhodnotiť, koho postavíme oproti Petrovi Pellegrinimu alebo verzus Petrovi 
Pellegrinimu.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ale niekoho tam asi máte teda.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ale my sme nikdy nemali problém s nomináciami. Viete veľmi dobre, že mnohí politici, ktorí sú v 
parlamente aj v iných stranách, napr. pán Hlina v Sas ke začínal v OĽaNO alebo politici, ktorí sú v KDH, 
Branislav Škripek, mohol by som hovoriť aj o ďalších, sú z OĽaNO. Čiže my s nomináciami nemáme 
problém. My musíme byť veľmi múdri v tom, aby sme vybrali takého človeka, aby sa nestalo to, čo sa 
stalo v prípade voľby, keď si pamätáte. Vladimír Mečiar, Eduard Kukan a Ivan Gašparovič, kedy do 
druhého kola sa dostal Gašparovič a Mečiar a vtedy to bolo vymaľované. Bolo to menšie zlo a tam už 
sa nedalo vyberať, lebo aj Gašparovič, aj Mečiar, to bolo skoro to isté. Čiže tuná je veľmi podstatné, aby 
sme sa dohodli na tom, aby tam verzus Pellegrini bol silný kandidát, ktorý ho porazí, aby Smer, resp. 
Hlas, je to 1 strana, len premaľovaná, aby nemali aj prezidenta, aj premiéra.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ešte jedna vec. Niektorí politici oz SNS a Smeru už tesne po voľbách vyhlásili bojkot mainstreamovým 
médiám. Navrhujú, aby sa k informáciám napr. dostávali alternatívne médiá, ktoré často šíria 
informácie, dezinformácie, hoaxy o vojne, o Ukrajine, o utečencoch, o queer komunite, čo vy na to? 
Hovorí sa aj o tom, že by RTVS mohlo možno zmeniť riaditeľa, čo by to znamenalo pre objektívnosť, pani 
Cigániková, telerozhlasu?“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„No je to smutný pohľad na výsledky volieb. Máme, čo sme si zvolili a tak to tu bude vyzerať. Zároveň 
myslím si, že je to nejakým spôsobom nasledovanie možno Roberta Fica, ktorý je veľmi silný na tých 
kanáloch ako Youtube a pod. kde v podstate, ale je to taká trumpovská politika, kde nekomunikujem s 
médiami, lebo náhodou tie médiá mi môžu dať aj protiotázku, aj ma konfrontovať s nejakými možno 
klamstvami, vyjadreniami, zatiaľ čo tie menej kritické médiá, to sme videli napr. Televízia Slovan, kde 
bola pani Šimkovičová, ktorá tam často mala pána Huliaka. Tá diskusia prebieha absolútne bez nejakej 
oponentúry, skôr s nejakým obdivom, čiže určite to bude pre tých politikov ľahšie, určite to nie je 
správne a určite to bude ovplyvňovať slovenskú verejnosť, ale na druhej strane treba povedať, nikto z 
politikov, ktorí tam sme, sme sa tam nedostali násilím, tí politici tam boli zvolení a bolo úplne jasné, že 
takýmto spôsobom to môže dopadnúť, ide to tým smerom, ako to teda vyzeralo, že pôjde, bohužiaľ.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Podľa vás, pán Čaučík?“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Ja si osobne neviem predstaviť, že by Robert Fico ako budúci premiér alebo ministri nerobili tlačovky 
pre bežné médiá, ale iba pre alternatívne, tak myslím si, že sa to nestane.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Skôr sa to možno týka diskusných relácií.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Takých diskusných relácií, ak by to tak bolo, no musíme si uvedomiť aj ten fakt, že ľudia sú veľmi 
rozdelení a to, že dostali, ako sme v úvode relácie hovorili, niektorí ľudia, veľmi silnú podporu, tak to 
bolo aj vďaka týmto alternatívnym médiám. Takže bude treba nájsť nejakú formu súťaže alebo možno 
nejakým spôsobom výstup taký, aby sme dokázali mať na Slovensku dobré informácie pre všetkých a 
možno pochopiť tých ľudí, ktorí pozerajú, čítajú tie alternatívne médiá a nejakým spôsobom im 
ponúknuť to, čo im aj vláda alebo čo im ako politici v opozícii ponúkať budeme chcieť.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Často sa stáva, že tie alternatívne médiá nezverejňujú objektívne informácie, skôr si idú jednu linku a 
ponúkajú vyjadrenia tiež len určitej skupiny politikov. Pán Šipoš.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
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„Áno, tu treba povedať, že určite Fico sa bude snažiť vyhýbať tým diskutérom alebo tým oponentom v 
tých diskusiách. Ja si veľmi dobre pamätám, kedy sa Fico s Pellegrinim doteraz sa vyhýbajú Matovičovi, 
niektoré televízie nedovolili, aby Igor Matovič bol v tých posledných finálnych diskusiách, čo ma veľmi 
mrzí. Čiže tam sa bude Fico určite vyhýbať. Povinné tlačovky, to samozrejme pôjde cez tie 
mainstreamové médiá alebo tie hlavné médiá, ale otázky sa budú pýtať možno ich spriaznené médiá. 
A čo sa týka tej dezinfoscény, tam to je presne tak, ako ste spomínali, v tomto súhlasím. Oni v podstate 
vyrástli na tej dezinfoscéne, čo je veľmi, veľmi závažné, pretože oni nemajú problém klamať, nemajú 
problém vymýšľať si a hlavne nie sú konfrontovaní s faktami, nie sú konfrontovaní s tou realitou, ktorá 
tu je a tým pádom môžu si vymýšľať, klamať, rozprávať si, čo chcú a bohužiaľ, veľa ľudí na Slovensku 
uverilo a našou psou povinnosťou je, aby sme sa v opozícii menej hádali a menej si vyhadzovali veci, s 
ktorými nesúhlasíme, ale aby sme o to viac možno držali spolu, rozdelili si nejaké úlohy a išli tým 
vládnym politikom, jednoducho sledovali ich, pozerali im na prsty a nedovolili im, aby tu kradli, aby 
klamali a aby zneužívali orgány činné v trestnom konaní.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Jeden odkaz pre vášho predsedu, lebo on chodí tak po médiách teraz trochu vyplakávať, Igor Matovič, 
že ho nepozývame do politiky s Rišom do TA3. Nie je to pravda, ako hovoríte, politici s ním odmietajú 
chodiť do diskusií, len teda, aby bolo jasné.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Ale nie všetci politici, pozor, no bežne politici chodili do relácie s Igorom Matovičom. Ja hovorím o 
Ficovi.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Máme túto skúsenosť my.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Hovorím, ja hovorím o Ficovi.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Máme skúsenosť takú, že s Igorom Matovičom nechcú chodiť takmer nikto.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„A ja, keď si zoberiete históriu, tak politici chodia s Igorom Matovičom, keď je pozvaný, ale Fico s 
Pellegrinim špeciálne sa boja a nechodia do tých diskusií, a toto predpokladám, že bude Robert Fico 
robiť, bude využívať to, že je premiér a bude sa tváriť, že bude chodiť len sám s redaktormi a tak isto 
Pellegrini podľa mňa si bude vyberať, s kým bude chodiť diskutovať, ale to ukáže čas.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Ďakujem, že ste prišli do politiky, všetko dobré, peknú nedeľu.“ 
Jana Bittó Cigániková, poslankyňa NR SR /SaS/ 
„Ďakujem za pozvanie.“ 
Marián Čaučík, podpredseda strany /KDH/ 
„Peknú požehnanú nedeľu prajem.“ 
Michal Šipoš, poslanec NR SR /OĽaNO/ 
„Peknú nedeľu všetkým.“ 
Rastislav Iliev, moderátor 
„Vám aj dnes ďakujem za pozornosť, mám pre vás skvelú správu. Rišo Dírer sa vrátil z dovolenky a bude 
sa vám venovať najbližšie 2 týždne. Pekný deň.“ 
 
 


